
Tianjin University of Finance and Economics Application Form for Voluntary Confucius 
Institute Chinese Language Teachers 

 

Name   Gender   
Date of 

birth 
  

Photo 
 

  

  
Ethnicity   

Political 
characteristics 

  

Student 

cadre 

role 

  

Current 
institution 

 Student 
number 

 
Cultural 

skills 
 

Subject & year   

Email  
Contact telephone 

no.  
 

Certificates 
received 

Name of 

certificate 
Date obtained Certificate kind and grade 

Mandarin 

certificate 
    

Foreign 

language 

proficiency 

certificate 

   

Educational 
background 

Start & end date University Subject and degree 

   

   

Work experience 

Start & end date Employer Nature of work 

   

   

Comments from academic affairs department/Graduate School   
□Agree to application   □Do not agree to application 
(Candidate’s) performance at the institution： 

 
 
 

Signature of the responsible person:            Stamp 
 

Note: According to the requirements listed in "Letter on Organizing the Application for 
Voluntary Chinese Language Teacher in the Second Half of 2018" from the Hanban, 
academic affairs departments and the Graduate Schools are to assist in evaluating the 
performance of the applicants when they were in school. Evaluation points: 
1. possess good political and professional qualities, be patriotic, be enthusiastic in 



international Mandarin teaching, be dedicated, possess strong discipline and teamwork 
spirit, and be of good character. 
2. Physically healthy and possess good psychological quality and adaptability. 
(The following will be submitted by the Office of International Exchange and 
Cooperation to the Security Department for review and processing) 
Political review comments： 
 

 
Stamp: 

 



天津财经大学孔子学院汉语教师志愿者报名申请表 
 

姓名   性别   出生日期   

照片 

 

  

  
民族   政治面貌   

学生干部

职务 
  

所在学院  
学号  

才艺 
专长 

 
专业/班级  

Email  联系电话  

获得证书

情况 

证书名称 获得时间 证书名称及等级/成绩 

普通话证书     

外语水平证书    

教育背景 

起止时间 学校 专业及学位 

   

   

工作经历 

起止时间 工作单位 工作内容 

   

   

学工部/研究生院审核意见       □同意报名   □不同意报名 
在校表现： 

 
 
 

所在部门负责人签字：         盖章 
说明：根据国家汉办《关于组织 2018 年下半年汉语教师志愿者报名的函》文件要

求，请学工部、研究生院协助考察申请学生在校表现。考察内容： 
1.具有良好的政治和业务素质，热爱祖国，志愿从事汉语国际教育工作，具有奉献精

神，有较强的组织纪律性和团队协作精神，品行端正； 
2.身体健康，具有良好的心理素质和适应能力。 

（以下由国际交流与合作处统一报送保卫处审核办理） 
政审意见： 
 

 
盖章 

 




